
 

 

Αθήνα, 01 Φεβρουαρίου 2021 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Διαφάνεια στο Γενικό Νοσοκομείο Κέρκυρας» 

Στα πλαίσια της διαφανούς λειτουργίας της δημόσιας διοίκησης και υπό τη θεσμική μου θέση ζήτησα με 
έγγραφο μου αίτημα στις 01/07/2020 από το Διοικητή του Νοσοκομείου Κέρκυρας κ. Λεωνίδα Ρουμπάτη 
αντίγραφα των δημοσίων εγγράφων-αποφάσεων της Διοίκησης του ΝΠΔΔ Νοσοκομείου Κέρκυρας (δηλ. του 
ιδίου ή του Διοικητικού Συμβουλίου) με τις σχετικές εισηγήσεις όπως ορίζει ο νόμος σχετικά με: 

1. Τη λειτουργία τμήματος ειδικών λοιμώξεων στον 4ο όροφο του κτιρίου (κανονισμός λειτουργίας με σχετικές 
εισηγήσεις, τοποθετήσεις ιατρών υπαλλήλων-προϊσταμένων και σχετικές εισηγήσεις διευθυντή ιατρικής και 
νοσηλευτικής υπηρεσίας, εξοπλισμός με εποπτικά μέσα -κάμερες- και σχετικές άδειες του υπευθύνου 
προστασίας προσωπικών δεδομένων) 

2. Τις τοποθετήσεις νεοπροσληφθέντων υπαλλήλων (από τον Ιανουάριο του 2020 μέχρι σήμερα) εκτός των 
θέσεων για τις οποίες προσελήφθησαν (όπως π.χ. νοσηλευτικό προσωπικό ή βοηθοί θαλάμων κ.ο.κ. σε θέσεις 
διοικητικής υπηρεσίας) καθώς και τις σχετικές εισηγήσεις 

3. Τις αποφάσεις σε σχέση με το κλείσιμο/αναστολή λειτουργίας τμημάτων (λ.χ. της νευρολογικής κλινικής) και 
την τύχη των προϊσταμένων της νοσηλευτικής υπηρεσίας που ήταν τοποθετημένοι σε αυτά 

4. Τις αποφάσεις διαχείρισης δημόσιου χρήματος που έχουν δει το φως της δημοσιότητας στον τοπικό τύπο σε 
σχέση με την ανάθεση κατόπιν διαγωνισμού του έργου υπευθύνου προστασίας προσωπικών δεδομένων 
(ειδικότερα των δύο διαγωνισμών, των σχετικών αποφάσεων του Δ.Σ. καθώς και του ΓΕΜΗ της αναδόχου 
εταιρίας)  

5. Τις αποφάσεις σχετικές με την αλλαγή παλαιότερων αποφάσεων τοποθετήσεων προϊσταμένων νοσηλευτικής 
υπηρεσίας 

6. Τις αποφάσεις σχετικές με την ανάθεση έργου τηλεφωνικών ραντεβού αξίας 50.000 ευρώ, καθώς στον 
ιστότοπο της Διαύγειας του Νοσοκομείου έχει αναρτηθεί μόνον η ανάληψη υποχρέωσης χωρίς να υπάρχει 
καμία απόφαση της Διοίκησης επ’ αυτής 

Για τα παραπάνω ουδέποτε μου απάντησε, υποχρεώνοντάς με να ασκήσω κοινοβουλευτικό έλεγχο 
καταθέτοντας Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων στις 5/10/2020. Η σχετική αναφορά διαβιβάστηκε προς το 
Υπουργείο Υγείας την ίδια μέρα, με αρ. πρωτ. 6, ενώ αντίστοιχου περιεχομένου επιστολή με όσα σας αναφέρω, 
απέστειλα και στον Πρόεδρο της Βουλής των Ελλήνων κ. Κ. Τασούλα στις 23/11/2020. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
1. Πως σκοπεύει να αντιμετωπίσει την αλαζονική συμπεριφορά του Διοικητή του Γενικού 

Νοσοκομείου Κέρκυρας και την περιφρονητική και αδιάφορη στάση του απέναντι στη θεσμική 
μου ιδιότητα και τα καθήκοντα μου, αλλά και στη Βουλή των Ελλήνων; 

2. Τι προτίθεται να πράξει, έτσι ώστε να ανταποκριθεί ο Διοικητής του Νοσοκομείου στο έγγραφό 
μου αίτημα, όπως ορίζει η ελληνική νομοθεσία, διευκολύνοντας ταυτόχρονα το κοινοβουλευτικό 
μου έργο ελέγχου και το ρόλο που έχω αναλάβει από την Πολιτεία; 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 
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